
 

 

 

 

ViTSi årsmøde 04.10.2023 afholdt på Odin Havnepark, Odense 
 

Der var 17 medlemmer til stede:  

Erik Johansen, Helle Tilsted Hansen, Jette Skøtt, Ditte Bindzus Gubi, Palle Senft, Karin Barbé, 

Mary Petersen, Dorte Læsø, Tina Bak Pedersen, Pia Agergaard Rasmussen, Maya Barslund, 

Ellen Geke Huese, Hanne Andersen, Victoria Dollerup Larsen, Louise Mielche, Katrin Oxholm 

Lorenzen, Mette Lange. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af referent og ordstyrer 

2. Styregruppens beretning 

3. Fremlæggelse af budget og regnskab 

4. Indkomne forslag (indsendes til styregruppen senest den 23.10.22.) 

5. Arbejdsprogram for det kommende år 

6. Fastsættelse af medlemsgebyr 

7. Valg af styregruppe 

8. Evt. 

 

 

Ad 1. Valg af referent og ordstyrer  

Referent: Mary 

Ordstyrer: Erik  

 

Ad 2. Styregruppens beretning  

ViTSi driftes under Ulykkespatientforeningen (PTU), og for det betaler vi 15.000 kr. årligt.  

 

Aktiviteter: 

Styregruppen har siden sidst afholdt 7 Teams møder.  

Der har været afholdt et online medlemsmøde d. 21/8-23, ansporet af at der var kommet mange nye 

medlemmer. Der var godt ”fremmøde” og god diskussion på mødet. 

D. 7/3-23 afholdt vi konference om tryksår. Der var 103 deltagere inkl. 9 oplægsholdere. Vi fik en 

meget god evaluering. I dag, d. 4/10-23, har der så været workshop med Sarah Kjær, som satte 

fokus på fremdriften i gruppernes arbejde. 

Der har på baggrund af Corona og overbookede oplægsholdere været lidt rod i vores årshjul. 

Styregruppen har besluttet, med årsmødets accept, at vende tilbage til kadencen fra før Corona: 

Forår med konference og workshop + årsmøde samlet. Efterår: webinar med fagligt indhold.  

 

Med et kig på ViTSi’s formål vil vi fremover være bevidst om at stille følgende krav til ViTSi-

arrangementer:  



• De skal have indholdsmæssig kvalitet 

• Oplægsholderne skal kunne formidle sig forståeligt og på et vist niveau 

• Deltagerne skal opleve, at de får noget brugbart med hjem 

• Kvalitet er vigtigere end kvantitet 

 

Medlemmer: 

Der er nu 28 medlemmer. Det er det højeste indtil videre.  

Mangler medlemmer fra den nordlige del af Jylland, men også fra andre dele af landet. 

 

Ad 3. Fremlæggelse af budget og regnskab 

Der er god balance: overskud på ca. 16.500 + en kassebeholdning på godt 121.000.  

  

Ad 4. Indkomne forslag  

Dorte Læsø: Hvordan bliver vi endnu bedre til at dele arbejdsgruppernes resultater?  

Dorte ønsker en struktur for at formidle gruppernes resultater, fx ved ViTSi’s konferencer. Der 

kunne være et fast punkt på konferencerne med nyt fra ViTSi-grupperne. Fx en time, som kan 

bruges fleksibelt mellem resultater eller opdatering af gruppernes arbejde. Vi bør også blive bedre 

til at lave webinar inden for og uden for ViTSi. Annoncering af eksternt webinar: LinkedIn. 

SidLigGodt. Facebook Ergoterapeutforening og Fysioterapeutforening. Styregruppen tager det 

videre. Victoria meldte sig – efter opfordring – som ViTSi’s SoMe ansvarlige.  

 

Ad 5. Arbejdsprogram for det kommende år  

• Planlægning af konference og workshop forår 2024 

• Planlægge virtuelle møder 

• Målsætning om, at alle medlemmer er med i grupper  

• Målsætning om, at alle grupper kommer op at køre 

 

Ad 6. Fastsættelse af medlemsgebyr  

Nuværende gebyr er 975 kr. årligt. Styregruppen indstiller at fortsætte med dette beløb.  

Er der en målsætning fra styregruppen om at øge medlemstallet? Ja, det ønsker vi, men vi har ingen 

aktionsplan. Det kunne fx være godt at få nogle fra hospitalssektoren med.  

Snak om sammenhængen mellem prisen på konferencedeltagelse og medlemsprisen. Det er 

tilfældigt, at de to priser ligger tæt på hinanden, så der bør ikke spekuleres i, om det kan betale sig 

at være medlem af ViTSi i den henseende. Der er også det element i et medlemskab, at 

arbejdsgiveren får noget ud af at have en medarbejder, som arbejder udviklende med sit fag.  

Årsmødet stemmer enstemmigt for at fastholde prisen for medlemskab 975 kr.  

 

Ad 7. Valg af styregruppe  

Mary, Palle og Jette er på valg. Der var ingen modkandidater. De tre blev derfor valgt! 

Jette meddelte, at dette vil være hendes sidste periode i styregruppen, så interesserede kan begynde 

at forberede sig. 

 

Ad 8. Evt. 

Der var intet til punktet. 

 

Styregruppen takker for et godt møde! 


